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Dato: 10-03-2020 

Tidspunkt: 17:00 
Sted:              Herfølge Boldklub 
Tilstede:           MO, PF, JE, OHS, JAS, TW, CH 
 

 

 

 

  

  

Dagsorden 

Da det var første møde efter generalforsamlingen, konstituerede bestyrelsen sig med MO 
som formand, PF som Næstformand, JE som kasserer, JAS som sekretær og OHS som 
ordinært medlem. 

1. Godkendelse af dagsorden. 
a. Dagsorden godkendt med tilføjelse af pkt. 9 

2. Godkendelse og underskrivelse af sidste referat: 
a. Referatet blev underskrevet.  

3. Nyt fra formanden (MO): 
a. Orientering fra DBU, DBUs, DFU, DIF, DGI, Firma sport: 

i. Formanden orienterede om den udvikling der har været forbindelse 
med nye dommere og ”dommeraspiranter”.  

ii. Bestyrelsen drøftede kort situationen omkring Diadora og den 
information der er kommet fra DFU.  

iii. Formanden nævnte, at han havde deltaget i DBU Sjællands 
delegeretmøde. Her bemærkede han med tilfredshed, at der var god 
fokus på dommerne 

iv. Der har været dialogmøde med DBU Sjælland d. 5. februar. Her 
drøftede parterne dommermangel, den nye struktur og vigtigst af alt, 
dommerretningslinjerne. Disse skal lige forbi DBU Sjællands nye 
udvalg og MO regner med, at dommerklubberne præsenteres for 
disse ved næste møde.  

v. På mødet var der også fokus på dommernes sikkerhed. Dette er igen 
et issue og dommerklubberne har et ønske om mere forebyggelse. 
Det blev derudover drøftet, hvornår dommerne har ret til at få 
godtgørelse for kampen. Da det er omkostningsgodtgørelse, kan man 
pga. skatteregler kun få det udbetalt, såfremt man har en 
omkostning (altså dømt kampen). 
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vi. MO og PF gav en status på en sag med et medlem der har haft en sag 
med DBU S, hvor vedkommende blev rykket ned pga. fejlagtige 
registreringer hos DBU S. Det ser ud til, at der er skred i sagen hos 
DBU S og bestyrelsen afventer nu en endelig udmelding hos DBU S. 

vii. En dommer i SØF har oplevet ikke at få honorar for hele den tid 
vedkommende var påsat indekampe, men kun for de kampe 
vedkommende dømte (altså halvdelen af tiden). DBU S havde en 
holdning til, at det var korrekt. J.fr. en gammel aftale. Med DFUs 
mellemkomst blev det rettet og dommerne har efterfølgende fået 
deres retmæssige honorar.  

viii. DBU S orienterede om det reformarbejde der foregår i forbindelse 
med en evt. Sammenlægning af lokalunioner. Det vedtages endeligt 
25. april på ekstraordinært delegeretmøde.  

b. Information almen 
i. Bestyrelsen samlede op på Generalforsamlingen og glædede sig 

over, at generalforsamlingen var beslutningsdygtig i forhold til 
ændring af vedtægterne.  

4. Nyt fra kassereren (JE): 

Kasseren startede med ros til referenten.  

a. Medlemsliste 
i. Kasseren informerede om, at der er sendt 2. rykker ud i dag i forhold 

til kontingent.  
ii. 178 medlemmer pr. Dags dato. 40 er i restance.  

iii. Bestyrelsen havde en drøftelse om gamle medlemmer der melder sig 
ind igen.  

b. Information om regnskab:  
i. 218.295,94 i banken dags dato. 

c. Information vedr. budget: 
5. Nyt fra kampfordeler (MO) 

i. Intet nyt fra kampfordeleren. Vi forventer samme niveau som sidste 
år.  

6. Nyt fra udvalg: 
a. Information fra Uddannelsesudvalg 

i. OHS orienterede om, at man stadig har udfordringer med at få folk til 
at deltage i SØF-gruppen arrangementer. Udd.-Udvalget har afholdt 
Skype-møde for at drøfte problemerne.  

ii. Der savnes faglige-arrangementer – Dommerfaglige arrangementer. 
Bestyrelsen aftalte, at vi arbejder på mere dommerfaglige 
arrangementer.  

iii. Veo-Kamera. Bestyrelsen drøftede pris vs. Udbytte på nuværende 
tidspunkt og fandt ikke behov pt. Enighed om, at genoverveje 
beslutningen såfremt der viser sig et større behov.  
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b. Information fra IT/web-udvalget 
i. Intet nyt fra IT-udvalget.  

c. Information fra Aktivitetsudvalget 
i. Aktivitetsudvalget konstaterede, at de mangler hænder til at 

arrangere. Der er hænder til at stå for det praktiske på dagen, men 
mangler folk til at arrangere ting. Fodboldgolf planlægges t. Start  

ii. JAS, PF og MO sætter sig sammen og lægger en plan for 
dommerfaglige arrangementer.  

7. Drøftelse: Fordeling af arbejdsopgaver i bestyrelsen (se bilag) 
a. Bestyrelsen gennemgik Bilag 1 og besluttede at have et punkt på dagsorden 

til næste møde, hvor opgaverne indsættes i et årshjul.  
b. Bestyrelsen opdaterede bilag. Se nedenfor.  

 

8. Drøftelse: Fastholdelse af dommere (se bilag) 
a. Se forrige punkt.  

9. Opgaver indtil næste møde 
a. JAS, PF og MO mødes og laver aktivitetsoversigt. 
b. JAS laver udkast til kursusmail. 
c. TW ansøger FKP midler til Fodboldgolf.  

10. Evt. 
a. Næste møde: tirsdag d. 26. maj. Formanden undersøger om DFUs 

næstformand kan deltage.  

  

Område Tekst Bestyrelse Uddannelse Aktivitetsudvalg Kasserer Bemærkning

SØF ny dommer 0-1 år Deltage ved dommereksamen X Såfremt kasseren ikke kan deltage, videresender han til resten af bestyrelsen.

Indmeldelse i SØF X

Infomail - til nye dommere (hvem, hvad, hvor) X Ved Unge/potentielle dommere giver Kasseren JAS besked, der giver et opkald. 

Check program for ny dommer hos DBU S X

Kontakt dommer efter 3. kampe - Behov for tiltag? X Formanden kontakter Buller med henblik kontakt til nye dommere. 

Informere om nye dommere X Kasseren sender info til alle best. Møde - Formanden snakker med 

Mentor/kontaktperson til nye dommere X

Udd udvalg udpeger - "Tag evt. Fat i Seniorklubben" - Bestyrelsen opfordrer Udd. 

Udvalget til at gentænke mentorordning og evt. Gøre det til en tilvalgsordning

Udpege mentor/kontaktpersoner X udd. Udvalg efter gentænkning af mentor-ordning. 

Indkaldelse til Samling X

Afholde Samling X

Check behov for kurser/vejledning - samtale X

Sekretæren forfatter en standardmail der kan sendes ud til medlemmerne når 

der kommer information om kurser. Kasseren sender ud. 

Netværk Netværk Opfølgning X PO, FE, JAS kigger på dette ved møde. 

SØF Dommer 2-5 år Udprint liste med dommere 2-5 år X

Samtale med dommeren, Optimering af Karriere X

Rutineret SØF dommer Udprint liste med dommere >5 år X

Samtale med dommere X

Elite SØF Dommer Teoritræning målrettet til Teorielitetest X

Alle Teoritræning målrettet til Teoritest X Husk også Futsal

3. år Socialt eller Fagligt arrangement X

Vejleder/udvikler Kurser i skrivning og samtaleteknik. X Foredrag med international udvikler. 

Alle Netværksopfølgning X

Anerkendelse Runde Fødselsdage - Udprint liste X Fungerer fint. 

Kontakte dommeren X

Oprykninger - Ring til dommer/udvikler X CH laver liste og sender til bestyrelsen og IT udvalg. PF skriver til medlemmer

Begravelser - arrangere blomster/besøg X

Andet X
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Referat fra ordinært bestyrelsesmøde nr. 57. 

Godkendt på bestyrelsesmødet d. 26-05-2020 

(Underskrevet endeligt på bestyrelsesmødet d. 11-08-2020 pga. Covid-19) 

 

 

______________________________ 
Martin Olsgaard, Formand 

 

 

______________________________ 
Peter Feigh, Næstformand 

 

 

______________________________ 
Jens Egsgaard, Kasserer 

 

 

______________________________ 
Jakob A. Sundberg, Sekretær 

 

 

______________________________ 
Ole H. Sørensen, Bestyrelsesmedlem 

 

 


